

عضویات وخـدمـات میــزا

- **عضوية ٦ أشهر** ۱۲۵۰ ريال سعودي
- **خدمات یومیة** ۳۵۰ ریال سعودی
- خدمات يومية (للأقارب) ۲۵۰ ريال سعودي

لا تشمل الاستشارات والخدمات الطبية

MEEZA Memberships & Services

- VIP 6 Months Membership
 1250 Saudi Riyals
- VIP Daily Service
 350 Saudi Riyals
- VIP Daily Service (Relatives)
 250 Saudi Riyals

Excludes Consultation & Medical Services







المُمَيزات

dvantages

الترحيب والاستقبال Meet & Greet



السرية Privacy



الدقة ف<mark>ي المواعيد</mark> Punctuality



خدمات الضيافة Hospitality Services



صالة خاصه بالأعضاء Lounge Access



إجراءات الدخول والخروج Admission and Discharge



تثقيف المرضى Patient Education and Briefing



مواقف خاصة للسيارات Special Parking







الترحيب والاستقبال Meet & Greet

تحرص مستشفى باقدو والدكتور عرفان العام من خلال مركز ميزا على تقديم أفضل الخدمات لكم, من خلال استقبالكم، والترحيب بكم، وتقديم كل الرعاية التي تحتاجونها في المركز الخاص بكبار الشخصيات "ميزا".

Dr. Erfan & Bagedo General Hospital, through MEEZA Center, is keen to deliver the best services by facilitating your journey from entrance to exit and providing all the care you need in the VIP center "MEEZA".



السرية Privacy

عزيزي عضو ميزا, إذا كنت من الشخصيات العامه، أو المهمه، أو من الشخصيات الإعلامية أو الدبلوماسية .. وتبحث عن أن تكون زيارتك للمستشفى سرية، فعليك بإخبار الموظف الخاص ليتم ترتيب ذلك وفق معايير خاصة جداً تضمن أعلى درجات الخصوصية التي تحتاجونها.

If you are a public, significant figure, or media and diplomatic personality, looking for a private visit to the hospital. You can connect to our MEEZA Liaisons who will arrange your needs with a guaranteed highest degree of discretion.



الدقة في المواعيد Punctuality

لأننا نعرف قيمة الوقت لديكم, ونقدر انشغالكم الدائم، فإننا نحرص في مركز ميزا بتقديم كل الرعاية التي تحتاجونها في أسرع وقت ممكن، عن طريق التواصل بالأرقام الخاصة بمركز كبار الشخصيات ميزا المسجلة لخدمتكم.

Because we know the value of your time and appreciate your continuous concern. We are keen in MEEZA Center, to provide all the care you need in the shortest possible time. You can access this by calling the numbers of our MEEZA Center to serve you immediately.



خدمات الضيافة Hospitality Services

الآن في مركز كبار الشخصيات "ميزا", يتم خدمتك على اكمل وجه. راحتك هيا محل اهتمامنا.

Now in MEEZA center, you are served to your ease and warmth. Your comfort is our concern. The center will provide you with full generosity during your visit.



صالة خاصه بالأعضاء Lounge Access

حرصناً في مستشفى باقدو والدكتور عرفان العام، أن نوفر المكان المناسب للأعضاء. وضيافتهم، وتقديم المشروبات والوجبات الخفيفة لهم.

In Dr. Erfan and Bagedo General Hospital, we are keen to provide the most suitable location for MEEZA members, deliver attractive hospitality paired with a cozy and comfortable environment that provides your needs during your stay.



إجراءات الدخول والخروج Admission and Discharge

يقدم مركز كبار الشخصيات "ميزا"، عملية مرنه خلال فترة إقامتك في مستشفى باقدو والدكتور عرفان العام، من خلال الموظف المختص لخدمة عملاء "ميزا"، الذي سيقوم بتجهيز وثائقك وتحضير اللازم دون أي متاعب قبل وبعد عملية الدخول للمستشفى.

MEEZA center provides you with a smooth process throughout your stay at EBGH. An assigned liason will process your documentation and needed preparation without any hassle before and after your admission journey.



تثقيف المرضى Patient Education and Briefing

لأن سلامتك محل اهتمامنا، سيضمن فريقنا المختص حصولك على التعليمات المناسبة اللازمة لخطة العلاج، و على كافة المعلومات التي تحتاجها لإستخدام الأدوية. العناية بعد العملية، الرعاية المنزلية.

Because your safety is important to us, Our dedicated team will ensure you receive all necessary information you need for you care plan, Medication Management, post operative and home health care.



مواقف خاصة للسيارات Special Parking

عزيزي عضو ميزا، وفرنا لكم مواقف خاصه بكم لتوفير عناء البحث على موقف.

Dear MEEZA Member, we provide you with a special parking area to smoothen your journey and save you from the hassle of looking for parking spaces.



خدمة توصيل الأدوية Medication Delivery

يقدم مركز كبار الشخصيات "ميزا"، خدمة توصيل الأدوية الإضافية، في حال عدم رغبة المريض بالإنتظار، والذي يعطيك نوعاً من التميز والراحه والسهولة في توصيل الدواء لك الى مقر سكنك.

MEEZA Center offers an additional Medication delivery service which gives you a better option of receiving your meds at home after your visit. Easy and accessible!





میزا وأكثر MEEZA & More



خدمات دعم للأعضاء المنومين

In-Patient Support Services



تنسيق وإحالة المرضى إلى التخصصات الطبية الأخرى

Coordination and referral of patients to all medical specialties



المساعدة في تبني أسلوب حياة صحي واتخاذ التدابير الوقائية

Medical and Educational support to a healthy lifestyle and preventive measures



خدمة التقييم الطبي الأولي الكامل من قبل طبيب الأسرة الاستشاري

Access to Full Medical / Healthcare Services







قبل خلال بعد

دون مواعيد الرعاية السريرية المرضى المحولين المحولين اجراءات الدخول و الخروج معاملات التأمين والفواتير

الوعي الترحيب ما بعد الرعاية



الحجوزات الرعاية

الإعلان

مركز الاتصال

تحويل المريض

الرسائل القصيرة

مواقف السيارات الترحيب التسجيل التثقيف الصحي

المتابعة التقييم العناية عن بعد العناية الصحية المنزلية توصيل الدواء



MEEZA Member's Journey

BEFORE DURING AFTER

Walk In
Appointment
Referral
WhatsApp Message

Clinical Care

Medical Care

Admission & Discharge

Insurance & Billing Transactions

Awareness

Meet & Greet

Post Care



Scheduling

Care

AD
Call Center
Referral
SMS

Parking
Welcoming
Registration
Briefing

Follow up
Feedback
Tele Care
Home Healthcare
Medication Delivery



